
1467015
To: —— SARI @minvws.nl]

@minvws.nl]
From: j

Sent: Thur 10/27/2022 6:35:55 AM

Subject: RE: concept tijdlijin

Received: Thur 10/27/2022 6:35:55 AM

221021 - Tijdlijn audiobestanden OMT-vergaderingenv0.2 AvD.docx

7

In bijlage de versie met mijn correcties en aanvullingen.
5.1.2e

Yah:EEERWC © mn inyvws.nl>
Verzonden: vrijdag 21 oktober 2022 17:49

Aan: 1. : @minvws.nl>; 5.1.2e ) @ minvws.nl>;
A. ivm.nl; 5 @rivm.nl>; 5.1.2e ) eminvws.nl>; [GEE

@minvws.nl>

a A I
van (ks @minvws.nl>; [EXER 512d 5-1:28|

) @minvws.nl>;

Onderwerp: concept tijdlijn
Beste allen,
Zoals vanmiddag bij het overleg met SG besproken, treffen jullie bijgaand aan een 1° concept-versie van de door de heer

Omtzigt gevraagde tijdlijn.
Graag ontvang ik uiterlijk donderdag 27 oktober om 16.00 uur jullie reactie. Deze zal ik dan zsm verwerken zodat we op vrijdag
12.00 uur de weekendtas van de Minister halen.

Voor nu: een goed weekend gewenst.



To: @minvws.nl]
From: 5.1.2e

L

Sent: Thur 10/27/2022 6:44:20 AM

Subject: RE: concept tijdlijn

Received: Thur 10/27/2022 6:44:21 AM

Dank!

Mobiel:

E-mail: minvws.nl

Mobiel:

Email |
minvws.nl)

ver:IRAE~~ (ED)EKERc vs i>
Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 08:36

Aan: } @minvws.nl>

@minvws.nl>cc: EREEN. do (ERED

Onderwerp: RE: concept tijdlijn

7

In bijlage de versie met mijn correcties en aanvullingen.

Verzonden: vrijdag 21 oktober 2022 17:49

Onderwerp: concept tijdlijn
Beste allen,

minvws.nl>;

minvws.n>;[EGE

1467016

Zoals vanmiddag bij het overleg me esproken, treffen jullie bijgaand aan een 1° concept-versie van de door de heer

Omtzigt gevraagde tijdlijn.
Graag ontvang ik uiterlijk donderdag 27 oktober om 16.00 uur jullie reactie. Deze zal ik dan zsm verwerken zodat we op vrijdag
12.00 uur de weekendtas van de Minister halen.

Voor nu: een goed weekend gewenst.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mabiel: pl}

E-mail:
Js} :

@minvws.nl

Mobiel:

Email @minvws.nl)

5.1.2
e



To: . EEEEEETN@ minvws nl];EEE inv.n1]EEE
1467017

(Thomas) @minvws.nl

From: Ven ER)
Sent: Sat 10/22/2022 12:23:46 PM

Subject: RE: Opbouw debatdossier (netwerkschijf)

Received: Sat 10/22/2022 12:23:46 PM

Er zijn 8 volledige dataexports (mailboxen + documenten van netwerkschijf) geweest. Van de laatste volledige export zijn de

mailboxen op 16 mei 2022 klaargezet en de bestanden van netwerkschijf op 21 juni 2022. De laatste volledige export betreft de

periode maart en april 2022. Daarna zijn er op 1 september 2022 nog bestanden van de netwerkschijf betreffende Covid projecten

uit de periode vanaf 1 mei 2022 klaargezet.
Het is nog niet duidelijk of we de laatste volledige dataexport kunnen gebruiken, omdat we nog niet weten of 23 maart 2022 de

einddatum van het Wob/Woo programma binnen NC-19 wordt. Als dat het geval is, moet RIVM een nieuwe export maken voor de

periode 1 maart t/m 23 maart 2022. Wij kunnen de huidige export namelijk niet volledig op datum ontrafelen. RIVM is hiervan op

de hoogte.
5.1.2e

Van:EE deBEEeminvws.nl>

Verzonden: vrijdag 21 oktober 2022 22:12

Aan: 5.1.2 @minvws.nl>;EEvan BaJIBEM ninvws.ni>

CC: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Opbouw debatdossier (netwerkschijf)

EEN
lk heb met ‘Wijzigingen bijhouden’ in twee Q&A's aanpassingen voorgesteld in dit document: '221020a - 2e set QA's

begrotingsbehandeling (audiobestanden OMT).docx’ op pagina 3 en pagina 6 & 7.

) zou jij nog kunnen checken hoeveel data-exports er van RIVM naar VWS zijn geweest en wanneer de

laatste was (hieronder de Q&A en in geel gearceerd waar het om gaat)? Neem graag ERE en ock mee in je email.

Q: Hoe vaak vindt dataoverdracht plaats van het RIVM naar het ministerie van VWS?

A:

* Vanaf november 2020 vindt er ongeveer elke twee maanden een dataoverdracht plaats van relevante COVID-19 data van het

RIVM naar VWS.

* In het totaal zijn er 8of9 dataexports geweest.

* De |aatste data-overdracht vond plaats in april of juni 2022.

Verder heb ik de Q&A op pagina 6 en 7 aangepast. Wat info toegevoegd en in mijn ogen logischer gestructureerd.
Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Programmadirectie Nafase COVID-19

Pamassusplein 5|2511 VX | Den Haag

I ERE eines.
Aanwezig op maandag, dinsdag, woensdag en donderdag

Verzonden: vrijdag 21 oktober 2022 16:38

Aan:BE deEEJB @minvws.nl>
Onderwerp: FW: Opbouw debatdossier (netwerkschijf)
Met vriendelijke groet,

Programmadirectie Nafase COVID-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

M: e

Van: 51.2e )
Verzonden: vrijdag 21 oktober 2022 15:48



ar:IEC.IEEE>
1467017

Onderwerp: Opbouw debatdossier (netwerkschijf)

EEN
Hierbij ontvang je nog de locatie:

0:\NC19\00. Parlementaire Zaken\1. Debatten\Audiobestanden OMT-vergaderingen\Debatdossier

i



To: @minvws.nl];[_si2e | size Size JoLBNVERD
1467019

Cc: @minvws.nl]
From: )

Sent: Fri 10/28/2022 7:51:39 AM

Subject: RE: kamervragen

Received: Fri 10/28/2022 7:51:39 AM

Overzicht voor vraag 9 van SP.xlIsx

In bijlage een rapport met het antwoord op vraag 9 van de SP. Omdat er van sommige OMT’s meerdere bestanden waren heb ik

die samengevoegd. Als ik niet de duidelijke opening en afsluiting van een vergadering heb, dan heb ik dat als “Deel van de

vergadering” bestempeld, ondanks dat ik soms het vermoeden heb dat het een opnamen van bijna de hele vergadering is. Ik heb

ook aangegeven welke vergadering het was als het geen officieel OMT was.

5.1.2¢e

Van: 5.1.2e
, HIEBENc ninvws.ni>

Verzonden: zaterdag 22 oktober 2022 08:28

ven (EE
@minvws.nl>

) JEM eminvws.ni>;

Onderwerp: kamervragen
Beste 5.1.2e en BE
Inmiddels heeft de SP ook kamervragen gesteld over de casus “audiobestanden” (zie attachment). Ik heb een voorstel gedaan
voor wie welke vraag beantwoord. Bij veel vragen zullen we de teksten uit de kamerbrief nav het verzoek van dhr. Omtzigt

gebruiken (mede om te voorkomen dat er licht ontstaat tussen die kamerbrief en de antwoorden op de SP-vragen). Bij een

aantal vragen moeten we wel een antwoord formuleren.

: zouden jullie vrijdag 28 oktober deze concept-antwoorden bij [JS{EEY en mij willen aanleveren?

Tot slot: we zullen de antwoorden (pas kunnen) afronden zodra de minister de kamerbrief heeft goedgekeurd (want dan kunnen

we de exacte teksten uit die kamerbrief waar nodig overnemen in de antwoorden op de kamervragen).
Veel succes.

Mobiel:

Email @minvws.nl)



1467022To: 5.1.2e
J

5.1.2e SARC @minvws.nl]
From: 5.1.2¢

Sent: Tue 11/1/2022 4:10:39 PM

Subject: FW: kamervragen

Received: Tue 11/1/2022 4:10:40 PM

Qverzicht voor vraag 9 van SP.xIsx

Versie 0.6 van overzicht audiobestanden

Met vriendelijke groet,

Programmadirectie Nafase COVID-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

M:

van:[EEN EEC invwsni>

Verzonden: dinsdag 1 november 2022 16:59

aan:IGENEMCinvvs.ni>
Onderwerp: FW: kamervragen

@minvws.nl)

van (EER)EEE© minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 28 oktober 2022 09:52

minvws.nl>;IEEEJEENoinvws.nl>
minvws.nl>

Onderwerp: RE: kamervragen

In bijlage een rapport met het antwoord op vraag 9 van de SP. Omdat er van sommige OMT’s meerdere bestanden waren heb ik

die samengevoegd. Als ik niet de duidelijke opening en afsluiting van een vergadering heb, dan heb ik dat als “Deel van de

vergadering” bestempeld, ondanks dat ik soms het vermoeden heb dat het een opnamen van bijna de hele vergadering is. Ik heb

ook aangegeven welke vergadering het was als het geen officieel OMT was.

5.1.2e

Verzonden: zaterdag 22 oktober 2022 08:28

Aan: i 1.

’
J. J hn van (EE)

@minvws.nl>

Onderwerp: kamervragen
Beste 5.1.2e en EEL,

Inmiddels heeft de SP ook kamervragen gesteld over de casus “audiobestanden” (zie attachment). Ik heb een voorstel gedaan
voor wie welke vraag beantwoord. Bij veel vragen zullen we de teksten uit de kamerbrief nav het verzoek van dhr. Omtzigt

gebruiken (mede om te voorkomen dat er licht ontstaat tussen die kamerbrief en de antwoorden op de SP-vragen). Bij een

aantal vragen moeten we wel een antwoord formuleren.

5.1.2e 5.1.2e : zouden jullie vrijdag 28 oktober deze concept-antwoorden bij en mij willen aanleveren?

Tot slot: we zullen de antwoorden (pas kunnen) afronden zodra de minister de kamerbrief heeft goedgekeurd (want dan kunnen

we de exacte teksten uit die kamerbrief waar nodig overnemen in de antwoorden op de kamervragen).
Veel succes.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mabiel:

E-mail: minvws.n|



1467022

@minvws.nl)



1467026
To: @minvws.nl]
From: 5.1.2e

"

Sent: Thur 10/27/2022 8:34:31 AM

Subject: RE:

Received: Thur 10/27/2022 8:34:32 AM

Dank!

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

olCO
Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 10:11

Aan:IEEEJIBEN on invws.nl>

Onderwerp: RE:

Die toevoeging klopt inderdaad.

Van: 5.1.2e minvws.nl>

Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 09:17

aan:IEEE-- GE) EEE inves.o>
Onderwerp: RE:

[5720
Ik heb onderstaande opsomming van 1 t/m 6 inmiddels in de brief opgenomen. Een vraag nog: ik heb aan punt 6 toegevoegd

. Klopt deze toevoeging?

@minvws.nl)

Verzonden: woensdag 26 oktober 2022 23:17

Aan: 5.1.2e minvws.nl>

Onderwerp: RE:

EER
lk heb diverse mailtjes en documenten teruggevonden uit die tijd, maar het document wat je zoekt - met de

samenwerkingsafspraken op een rij - is er volgens mij niet. Het meeste is mondeling afgesproken en komt globaal neer op de

volgende procedure:

1. RIVM zoekt periodiek (t/m oktober 2020, t/m maart 2021, t/m juni 2021 en dan elke 2 maanden) alle relevante mails en

documenten bij elkaar

2. RIVM plaatst deze mails en documenten in de Rijkscloud
3. VWS download deze mails en documenten uit de Rijkscloud

4, VWS upload deze mails en documenten naar ZyLAB

5. VWS onderzoekt het aangeleverde materiaal en voert daarbij volgende handelingen uit:

a. Alle medische dossiers/gegevens die terug te voeren zijn naar personen worden verwijderd

b. Alle OMT gerelateerd materiaal wordt geclassificeerd als ‘OMT Vertrouwelijk’

c. Alle concept versies van lopende onderzoeken, waar mogelijk een publicatie volgt worden geclassificeerd als

‘Concept onderzoeken’

d. Alle bedrijfsvertrouwelijke informatie wordt geclassificeerd als ‘Bedrijfsvertrouwelijk’

6. VWS verwerkt het resterende en niet-geclassificeerde materiaal volgens het standaard proces

In eerste instantie waren er subclassificaties onder medische dossiers/gegevens en ‘OMT Vertrouwelijk’. Met de FG is besproken

hoe om te gaan met medische dossiers/gegevens. Zie daarvoor de eerste 2 mails in bijlage. De subclassificaties van ‘OMT

Vertrouwelijk’ hebben we geschrapt, omdat ze niets toevoegden. Alle OMT gerelateerde stukken zijn ofwel reeds openbaar ofwel

vertrouwelijk. In beide gevallen hoeven we ze niet over te dragen aan de juristen en classificeren we ineens alle OMT gerelateerde
stukken om tijd te besparen.
Ander materiaal wat ik heb gevonden:



1467026
+ Een document met de eerste notities uit oktober 2020 opgesteld door | EXER en van opmerkingen voorzien door passg

(voor mij onbekend)
* Een document met notities uit december 2020 opgesteld door mij, waarin staat wat wij moeten onderzoeken en hoe RIVM

dat kan valideren

* Een document met een eerste beschrijving van de procedure opgemaakt door [EERen [12 | in de eerste helft van 2021;

dit is een vervolg op de eerste notities

* Een document met de volledige beschrijving van onze werkwijze medio 2021 met daarin een paragraaf over de procedure

voor RIVM documenten; die paragraaf heb ik op 9 februari 2021 toegevoegd aan het document en naar gestuurd.
* Een mail van EBM van 22 februari 2021 met een beknopt verslag van wat er besproken is met en ERE

4) bijlage 3

Ik kan je bovenstaande documenten toesturen, maar ze beschrijven niet het proces dat we hanteren:

* De classificatie is nog aangepast op basis van de eerste resultaten

« De validatie door RIVM is alleen bij de eerste set mails/documenten uitgevoerd
+ |n de notities is nog sprake van verwijderen van alle vertrouwelijke informatie uit ZyLAB; uiteindelijk hebben we alleen

medische stukken verwijderd en is de rest geclassificeerd binnen ZyLAB
* Voor de tweede en volgende sets van mails/documenten hebben we — mondeling — andere afspraken gemaakt over de

indeling van het aanleveren door RIVM, de volgorde van uploaden naar ZyLAB door VWS en de werkwijze van onderzoek en

classificaties zetten

En in geen enkele mail of document kom ik een melding of opmerking tegen over audiobestanden.

Maar misschien bestaan er vastgelegde afspraken tussen WJZ en Riv. heeft in die tijd ook regelmatig overleg gehad met

5.1.2e en volgens mij was [EEdaar ook bij betrokken. In die overleggen is beslist dat wij geen OMT stukken zouden

verwijderen uit ZyLAB.

Laat me weten of je één van bovenvermelde stukken wilt ontvangen. lk hoop dat dit je alvast enige duidelijkheid geeft.
5.1.2e

Verzonden: woensdag 26 oktober 2022 17:52

Aan:IEEE von (GE)BEEKECEon invws.nl>
Onderwerp:

EEN
Zou jij voor mij de samenwerkingsafspraken tussen RIVM en VWS (uit het najaar van 2020) kunnen achterhalen en toesturen?

Dan kan ik die verwerken in de kamerbrief.

Veel dank alvast.

Groet. ER

Mobiel:

E-mail: minvws.nl

Mobiel:

Email @minvws.nl)



-”
1467027

From: 5.1.2e
:

Sent: Thur 10/27/2022 6:37:11 AM

Subject: RE:

Received: Thur 10/27/2022 6:37:18 AM

@minvws.nl]

Goedemorgen EXER.
Dank!

Wellicht dat er aanvullend op het document dat onze pSG en de DRIVM aanvullende afspraken zijn gemaakt (die jij hieronder

verwoordt), maar het document moet er zijn. Zou je zo mogelijk [INGER willen vragenSNwillen bellen en

vragen of hij het document kan vinden en ons toesturen?

Ik maak iig gebruik van jouw info hieronder.

Groet.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

@minvws.nl

ilg 512e _ @minvws.nl)

van: [EEvan (512: JIBE 2 invws.ni>
Verzonden: woensdag 26 oktober 2022 23:17

aan:IEE BEE invws.nl>

Onderwerp: RE:

EEN
Ik heb diverse mailtjes en documenten teruggevonden uit die tijd, maar het document wat je zoekt - met de

samenwerkingsafspraken op een rij - is er volgens mij niet. Het meeste is mondeling afgesproken en komt globaal neer op de

volgende procedure:

1. RIVM zoekt periodiek (t/m oktober 2020, t/m maart 2021, t/m juni 2021 en dan elke 2 maanden) alle relevante mails en

documenten bij elkaar

2. RIVM plaatst deze mails en documenten in de Rijkscloud
3. VWS download deze mails en documenten uit de Rijkscloud
4. VWS upload deze mails en documenten naar ZyLAB

5. VWS onderzoekt het aangeleverde materiaal en voert daarbij volgende handelingen uit:

a. Alle medische dossiers/gegevens die terug te voeren zijn naar personen worden verwijderd
b. Alle OMT gerelateerd materiaal wordt geclassificeerd als ‘OMT Vertrouwelijk’

c. Alle concept versies van lopende onderzoeken, waar mogelijk een publicatie volgt worden geclassificeerd als

‘Concept onderzoeken’

d. Alle bedrijfsvertrouwelijke informatie wordt geclassificeerd als ‘Bedrijfsvertrouwelijk’

6. VWS verwerkt het resterende en niet-geclassificeerde materiaal volgens het standaard proces

In eerste instantie waren er subclassificaties onder medische dossiers/gegevens en ‘OMT Vertrouwelijk’. Met de FG is besproken

hoe om te gaan met medische dossiers/gegevens. Zie daarvoor de eerste 2 mails in bijlage. De subclassificaties van ‘OMT

Vertrouwelijk’ hebben we geschrapt, omdat ze niets toevoegden. Alle OMT gerelateerde stukken zijn ofwel reeds openbaar ofwel

vertrouwelijk. In beide gevallen hoeven we ze niet over te dragen aan de juristen en classificeren we ineens alle OMT gerelateerde

stukken om tijd te besparen.

Ander materiaal wat ik heb gevonden:
* Een document met de eerste notities uit oktober 2020 opgesteld door | EXER en van opmerkingen voorzien door ERED

(voor mij onbekend)
* Een document met notities uit december 2020 opgesteld door mij, waarin staat wat wij moeten onderzoeken en hoe RIVM

dat kan valideren

+ Een document met een eerste beschrijving van de procedure opgemaakt door | EXER en
Ed in de eerste helft van 2021;

dit is een vervolg op de eerste notities

+ Een document met de volledige beschrijving van onze werkwijze medio 2021 met daarin een paragraaf over de procedure

voor RIVM documenten; die paragraaf heb ik op 9 februari 2021 toegevoegd aan het document en naar gestuurd.
* Een mail van EaBE van 22 februari 2021 met een beknopt verslag van wat er besproken is met en EEE

d) bijlage 3

Ik kan je bovenstaande documenten toesturen, maar ze beschrijven niet het proces dat we hanteren:

* De classificatie is nog aangepast op basis van de eerste resultaten

* De validatie door RIVM is alleen bij de eerste set mails/documenten uitgevoerd



1467027
* In de notities is nog sprake van verwijderen van alle vertrouwelijke informatie uit ZyLAB; uiteindelijk hebben we alic<.:

medische stukken verwijderd en is de rest geclassificeerd binnen ZyLAB
* Voor de tweede en volgende sets van mails/documenten hebben we — mondeling — andere afspraken gemaakt over de

indeling van het aanleveren door RIVM, de volgorde van uploaden naar ZyLAB door VWS en de werkwijze van onderzoek en

classificaties zetten

En in geen enkele mail of document kom ik een melding of opmerking tegen over audiobestanden.

Maar misschien bestaan er vastgelegde afspraken tussen WJZ en RIVM. heeft in die tijd ook regelmatig overleg gehad met

en volgens mij was daar ook bij betrokken. In die overleggen is beslist dat wij geen OMT stukken zouden

verwijderen uit ZyLAB.

Laat me weten of je één van bovenvermelde stukken wilt ontvangen. lk hoop dat dit je alvast enige duidelijkheid geeft.

Verzonden: woensdag 26 oktober 2022 17:52

aan:[EEN-~ BE) EEC invvs.o>
Onderwerp:

51.2¢
|

Zou jij voor mij de samenwerkingsafspraken tussen RIVM en VWS (uit het najaar van 2020) kunnen achterhalen en toesturen?

Dan kan ik die verwerken in de kamerbrief.

Veel dank alvast.

Groet. ERIE

Mobiel:

Email @minvws.nl)



To: (@rivm.nl]
1467028

Co: @minvws.nl]
From: 5.1.2e 5.1.2e

Sent: Thur 10/27/2022 6:42:53 AM

Subject: samenwerkingsafspraken tussen RIVM en VWS

Received: Thur 10/27/2022 6:42:53 AM

rlaan mij de samenwerkingsafspraken tussen RIVM en VWS (waarschijnlijk van einde 2020 of begin 2021). Wij
hadden destijds overleg met |GTGTNczEEEENEEEEEEE -- BEEEE. F-| c| daaraan waren er gespreken tussen

RIVM (ook ?) en WJZ van VWS, waarbij ook de FG is aangeschoven. Ik heb deze samenwerkingsafspraken niet. Ze zouden

er moeten zijn. Heb jij deze en zo ja, zou je ze me willen toesturen?

Alvast bedankt. EE

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Postbus 20350 | 2500 Den Haag

E minvws.ni M



To: (@rivm.nl]
1467028

Co: @minvws.nl]
From: 5.1.2e 5.1.2e

Sent: Thur 10/27/2022 6:42:53 AM

Subject: samenwerkingsafspraken tussen RIVM en VWS

Received: Thur 10/27/2022 6:42:53 AM

rlaan mij de samenwerkingsafspraken tussen RIVM en VWS (waarschijnlijk van einde 2020 of begin 2021). Wij
hadden destijds overleg met |GTGTNczEEEENEEEEEEE -- BEEEE. F-| c| daaraan waren er gespreken tussen

RIVM (ook ?) en WJZ van VWS, waarbij ook de is aangeschoven. Ik heb deze samenwerkingsafspraken niet. Ze zouden

er moeten zijn. Heb jij deze en zo ja, zou je ze me willen toesturen?

Alvast bedankt. EE

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Postbus 20350 | 2500 Den Haag

E minvws.ni M
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e



To: @minvws.nl]
1467029

From: 5.1.2e
;

Sent: Thur 10/27/2022 10:57:27 AM

Received: Thur 10/27/2022 10:57:28 AM

5.1.2e

Hopelijk de laatste vraag voor vandaag: zie de laatste zin in onderstaande alinea uit de beoogde kamerbrief. Is het mogelijk dat

jij bij check wat de conclusie destijds was? Dit naar aanleiding van de reactie van de SG op de concept kamerbrief.

Wederom veel dank.

5.1.2e

Contact RIVM - VWS beantwoording Kamervragen 23 mei 2022

Op 23 mei 2022 heeft een beleidsmedewerker van de directie ... van VWS [pm wordt uitgezocht] contact opgenomen ... van de

directie van het RIVM [pm wordtuitgezocht] om technisch overleg te voeren over de beantwoording van de Kamervragen van

Omtzigt, Westerveld e.a. (ingezonden 23 mei 2022, 2022Z10166). Naar aanleiding van deze Kamervragen en de voorbereiding

op het genoemde debat heeft ambtelijk RIVM gecontroleerd of de audiobestanden (bedoeld ter ondersteuning van de

verslaglegging van OMT-vergaderingen) archiefwaardig zijn, conform protocol verwijderd waren en of dergelijke bestanden nog

onbedoeld en onterecht aanwezig waren bij RIVM en VWS. [pm: @RIVM: wat was de conclusie?].
5.1.2e

5.
1.

2e



To

From: Doorne, A.G.M. van (EE)

Sent: Thur 10/27/2022 1:52:45 PM

Subject: RE: Antw: Vraag

Received: Thur 10/27/2022 1:52:53 PM

Biv]
1467030

Em
Prima, ik bel je morgenvroeg rond 9 uur.

5.1.2e

P.s. en veel plezier vanmiddag.

van:INEEE - >
Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 14:23

Aan:BEEvan [5:12 | <BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: Antw: Vraag

Hallo EAE,

Heb vanmiddag teamuitje. Is morgenochtend ook goed?

Groeten,

5.1.2e

Van:EEvan BE) < minvws.nl>

Datum: 27 oktober 2022 om 14:01:22 CEST

Aan: 4

Onderwerp: Vraag

Prioriteit:

rivm.nl>

r

Kan ik je rond 15.30 uur even bellen over het volgende? We willen graag weten wat de conclusie was van jullie onderzoek naar

audiobestanden zoals vermeld in de volgende passage over de beantwoording van Kamervragen van 23 mei 2022:

Naar aanleiding van deze Kamervragen en de voorbereiding op het genoemde debat heeft ambtelijk RIVM gecontroleerd of

de audiobestanden (bedoeld ter ondersteuning van de verslaglegging van OMT-vergaderingen) archiefwaardig zijn,

conform protocol verwijderd waren en of dergelijke bestanden nog onbedoeld en onterecht aanwezig waren bij RIVM en

VWS.

5.1.2e

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Postbus 20350 | 2500 Den Haag

EIEXEC© invvis.nl M EERE

Dit bericht kan inform

cht dat aan de a

verband houdt met risic

n u niet d

n. Het R

relijk aan u is

oor schade, vanVer

sag sent to you by

resulting from the risks inRIVM accepts no liability for dam



To: @minvws.nl]
From: 5.1.2e

.

Sent: Thur 10/27/2022 11:26:24 AM

Subject: RE: Moment van classificatie

Received: Thur 10/27/2022 11:26:25 AM

Dank! Ga het toevoegen.
51.2e 5.1.2¢

51.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel: 512e

E-mail:

Mobiel:

@minvws.nl)

Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 13:21

, @minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: Moment van classificatie

7

1467031

Je vroeg me op welk moment we de 12 audiobestanden, genoemd in de mail van 8 juni, als vertrouwelijk hebben geclassificeerd.
Dat is voor alle 12 bestanden gebeurd op 22 juni 2021.

Deze audiobestanden zijn geleverd bij de tweede levering van RIVM. Bij de eerste levering hebben heel veel tijd besteed aan

onderzoek naar vertrouwelijke informatie. Na afloop hebben we aan RIVM aangegeven dat we daar niet elke keer tijd voor zouden

hebben. Daarom hebben we bij de tweede levering van RIVM direct na alle uploads alle documenten onder de OMT-mappen op de

netwerkschijf (RIVM leverde aparte zips per map van de netwerkschijf) geclassificeerd als vertrouwelijk. Deze audiobestanden

stonden onder de OMT-mappen op de netwerkschijf bij RIVM.

5.1.2e

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Postbus 20350 | 2500 Den Haag

E IEEE v=o! EE



To: ’EEE 0 invvis nl)
1467032

From:

Sent: 10/27/2022 2:31:55 PM

Subject: RE: telcon

Received: Thur 10/27/2022 2:31:57 PM

Voor jouw informatie:

Een concept bijdrage voor de reconstructie volgt. Ik heb het nog niet geheel scherp. Mogelijk vanavond wel

Ik wilde je bellen over de concept beantwoording van de TK vragen. Daarvan heb ik vanuit VWS nog geen opzet gezien. Hebjij daar zicht op?

Vraag 5 is door [ERE aan RIVM toebedeeld maar ligt bij VWS

Voor vragen 11-15 werk ik aan een concept antwoord, maar vanuit WJZ dus nog niks gezien. De RIVM positie probeer ik scherp te

krijgen
Met vriendelijke groet,

COVID-19 Archiveren, Reconstrueren en Vertellen, Evalueren

Open RIVM

Bureau Directieraad (BDR)

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven

T +31 88 689XXXX

M

@rivm.nl

http://www.rivm.nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

Van:EEvan (512: | <JEECNWINE (@ minvws.nl>
Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 15:54

sar: IKE JRNKEDNo>
Onderwerp: RE: telcon

lk ga nu even offline. lk ben vanavond bereikbaar als het dringend is en morgen weer.

Laat me even weten wanneer je me wil spreken.
5.1.2e

van: § oie [CHNVINIS
Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 14:35

Aan:[IESE v-- (EEEEEo inves.n>
Onderwerp: telcon

wil je me even bellen svp

Met vriendelijke groet,

COVID-19 Archiveren, Reconstrueren en Vertellen, Evalueren

Open RIVM

Bureau Directieraad (BDR)

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven

T +31 88 689XXXX

M

@rivm.nl

http://www.rivm.nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent ofdit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en

het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico'sverbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nlDe Zorgvoor morgen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the

message. RIVM accepts no liability for damage ofany kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.
www.rivm.nVen Committed to health and sustainability

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u



verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 1 467032
verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nl De zorg voor morgen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are

requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic

transmission of messages.

www.rivm.nl/en Committed to health and sustainability



7%
1467034

From: !

Sent: Fri 10/28/2022 7:58:09 AM

Subject: RE: bijgestelde concept-versie kamerbrief audiobestanden

Received: Fri 10/28/2022 7:58:10 AM

@minvws.nl]

Dank!

IE as —
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel: 51.72

E-mail: @minvws.nl

Mobiel:

Email |
minvws.nl)

ver:IRAE +»(EE)EKERc vs i>
Verzonden: vrijdag 28 oktober 2022 09:45

Aan: [IEEEDNEBEXETI© minvws.nl>
Onderwerp: RE: bijgestelde concept-versie kamerbrief audiobestanden

ly

Nog 1 opmerking: op pagina 4 laatste alinea staat 66 audiobestanden. Dat moet 64 zijn.
5.1.2e

Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 16:56

CC: A minvws.nl>; IEEE G minvws.nl>;[ERvan )
A. @ minvws.nl>; B&@minvws.nl; @ minvws.nl

Onderwerp: bijgestelde concept-versie kamerbrief audiobestanden

Beste allen,

Bijgaand treffen jullie een bijgestelde conceptbrief aan. Deze moet morgenochtend uiterlijk 12.00 uur bij het secretariaat van de

Minister liggen. Omdat het beoogde overleg van morgenochtend 8.30 uur verplaatst is naar morgenmiddag 13.00 uur ontvang ik

graag morgenochtend zsm maar uiterdijk 10.00 uur nog eventuele aanvullingen/verbeteringen, bij voorkeur in de vorm van

concrete tekstsuggesties.
Ter toelichting:

1. In overleg met is tbv een goed begrip van de gang van zaken in deze versie van de brief gebruik gemaakt
van functienamen. Ik realiseer me dat dit niet in overeenstemming is met de BKZ-richtlijn dat namen/functies van

ambtenaren in beginsel niet openbaar gemaakt worden. Op een later moment dienen we te bezien hoe we de brief wel in

overeenstemming kunnen brengen met die BZK richtlijn zonder (al te veel) afbreuk te doen aan de leesbaarheid van de

brief.

2. De vorige versie van de brief eindigde direct na het feitenrelaas. Dat oogde m.i. ietwat vreemd. Daarom heb ik de

vrijheid genomen om een korte “tot slot” passage op te nemen. Graag jullie reactie daarop.
3. Er is staat nog een aantal uitzoek- cq aandachtspunten open (graag specifieke aandacht van de RIVM-collega’s voor een

aantal punten voor "RIVM” bij staat). Die zijn geel gemarkeerd.

5.
1.
2
e



1467037
To: @minvws.nl]
From: 1.

:

Sent: Fri 10/28/2022 2:06:54 PM

Subject: RE: Versie 0.6 van overzicht audiobestanden

Received: Fri 10/28/2022 2:06:55 PM

Dank!!

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

var:IEEv= (BE) EEE vw.

Verzonden: Yh 28 oktober 2022 16:06

en
5.1.2e @minvws.nl>
5.1.2e @minvws.nl>;BE deBRJE @minvws.ni>

mmm RE: Versie 0: van overzicht audiobestanden

7

Nee, het aantal bestanden is nog steeds hetzelfde. Ik weet nu van 2 opnames beter bij welk OMT ze horen.

Groet, CRRA

Verzonden: vrijdag 28 oktober 2022 16:04

Aan: van (ED IEEE env. >;EE BEE vv >; EEE o- (ERED)
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Versie 0.6 van overzicht audiobestanden

5.1.2e

Dank; zekerheidshalve toch een vraag: dit heeft geen invloed op de genoemde aantal audiobestanden in de kamerbrief?

Groet.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Verzonden: vrijdag 28 oktober 2022 10:03

Aan: HEE ins;TEER BBE so; EEE oo BE)
minvws.nl>

Onderwerp: Versie 0.6 van overzicht audiobestanden

Er was nog wat onduidelijkheid over 2 audiobestanden van eind november 2020. Bij het beantwoorden van vraag 9 van SP kwam ik

erachter dat er 2 opnames van het 90° OMT zijn. Daarmee is ook duidelijk dat de opname van 25 of 27 november 2020

daadwerkelijk van het 89 OMT moet zijn. Ik heb de veranderingen in de bijlage geel gemarkeerd.
5.1.2e

Met vriendelijke groet,

51.2e 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Postbus 20350 | 2500 Den Haag



2
¥ minvws.nl]; 5.1.2e

i @minvws.nl]; 1467039
5.1.2e CRIECIN @minvws.nl]; @rivm.ni] 5.1.2e @rivm.nl]; EEAEL @rivm.nl];
DCI © minvws.nl]

: Sel EEE rinvvs oi); IEEE.ESERERETI< invvis.n); INEKECE
5.1.2e CRI

x

From: 5.1.2e )
Sent: Fri 10/28/2022 10:03:15 AM

Subject: RE: Audiobestanden OMT

Received: Fri 10/28/2022 10:03:27 AM

Kamerbrief nav 30-leden debat 1038122

En bijgevoegd de stukken die ik ook aanlever bij secretariaat Minister.

Groet

Verzonden: vrijdag 28 oktober 2022 11:52

@ minvws.nl>;

@minvws.nl>; | EXE
EY) 4 CRE (@ minvws.nl>

cc: JE ) SEER erin;IEEvon (ED) SEE vv.EEE
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Audiobestanden OMT

Beste allen,

Bijgaand treffen jullie ter info aan de stukken die zojuist bij het secretariaat van de Minister zijn aangeleverd.
We spreken elkaar straks om 13.00 uur.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel:

E-mail: @minvws.nl

. PO) invwes.n|
Van: 5.1.2¢

!

Verzonden: vrijdag 28 oktober 2022 11:50

Aan: Minister van VWS

CC: secretariaat NC19 <

Onderwerp: Audiobestanden OMT

Beste dames,
Ten behoeve van de weekendtas van de Minister treffen jullie bijgaand aan:

¢ Concept brief aan Tweede Kamer

+ Oplegnota concept tafeldossier “audiobestanden OMT”

* Concept tafeldossier “audiobestanden OMT"

minvws.nl>

minvws.nl>; 5+ [&)minvws.nl: Bo minvws.nl

Een goed weekend alvast.

5.1.2e

512e| 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport



To:

5.1.2e minvws.nl]
rom: . van (512: )

Sent: Fri 10/28/2022 8:03:05 AM

Subject: Versie 0.6 van overzicht audiobestanden

Received: Fri 10/28/2022 8:03:10 AM

Audiobestanden RIVM v0.6 xlsx

5.1.2¢
mines ni; INSEE IEEE ons EER gE

14672%°

Er was nog wat onduidelijkheid over 2 audiobestanden van eind november 2020. Bij het beantwoorden van vraag 9 van SP kwam ik

erachter dat er 2 opnames van het 90° OMT zijn. Daarmee is ook duidelijk dat de opname van 25 of 27 november 2020

daadwerkelijk van het 89 OMT moet zijn. Ik heb de veranderingen in de bijlage geel gemarkeerd.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Postbus 20350 | 2500 Den Haag



Nummer OMT Helemaal of gedeeltelijk Duur

69 Hele vergadering 140

Vooroverleg OMT 76 Hele vergadering 75

76 Voor de pauze in aanwezigheid van de OVV 110

76 Na de pauze 60

77 Deel van de vergadering 18

79 Hele vergadering 210

83 Hele vergadering 50

84 Hele vergadering 195

85 Hele vergadering 160

88 Deel van de vergadering 100

88 Hele vergadering 195

89 Hele vergadering 215

90 Hele vergadering 180

90 Hele vergadering 180

91 Stukje vooraf 1

91 Stukje vooraf 2

91 Hele vergadering 170

92 Hele vergadering 190

93 Hele vergadering 60

OMT+GR 1 Bijna hele vergadering 145

OMT+GR 2 Bijna hele vergadering 130

95 Deel 1 van de vergadering 90

99 Deel 2 van de vergadering 120

100 Hele vergadering 160

103 Bijna hele vergadering 160

104 Hele vergadering 180

48 Deel van de vergadering 12

51 Hele vergadering 100

11 Deel van de vergadering 14

1467641



Nummer OMT Datum Volledige vergadering of deel

69 6/3/2020 Volledige vergadering

Vooroverleg OMT 76 8/24/2020 Volledige vergadering

76 8/27/2020 Volledige vergadering

77 9/14/2020 Deel van de vergadering

79 10/5/2020 Volledige vergadering

83 10/29/2020 Volledige vergadering

84 11/2/2020 Volledige vergadering

85 11/6/2020 Volledige vergadering

88 11/20/2020 Volledige vergadering

89 11/27/2020 Volledige vergadering

90 12/4/2020 Volledige vergadering

91 12/11/2020 Volledige vergadering

92 12/18/2020 Volledige vergadering

93 12/21/2020 Volledige vergadering

OMT+GR 1 1/4/2021 Deel van de vergadering

OMT+GR 2 1/11/2021 Deel van de vergadering

99 2/5/2021 Volledige vergadering

100 2/12/2021 Volledige vergadering

103 3/5/2021 Deel van de vergadering

104 3/12/2021 Volledige vergadering

48 5/8/2009 Deel van de vergadering

51 3/23/2013 Volledige vergadering

41 10/4/2007 Deel van de vergadering

1467641



To:

From:

Sent:

Subject:
Received:

5.1.2e 5.1.2e @minvws.nl]
5.1.2e )

Fri 10/28/2022 9:58:42 AM

Kamerbrief nav 30-leden debat 1038122

Fri 10/28/2022 9:58:57 AM

Beslisnota 28 oktober.docx

1038122 - Opmerkingen aanpassingen Min VWS pdf

Tweede versie kamerbrief schoon TA.docx

20210121 Concernbrede selectielijst VWS vastgesteld.pdf

Afbakeningsdocument- Deel 1 versie 2.1.docx

Afbakeningsdocument-Deel 2-versie 2.1.xlsx

Hotspotlijst VWS 3.0 - vastgesteld 8 juni 2022.pdf

selectielijst_rivm vastgesteld stcrt 2017 20886.pdf

1467644



To: 5.1.2e

From: 512
 5.1.2¢ |)

Sent: Thur 10/27/2022 10:59:27 AM

Subject: FW: concept tijdlijn

Received: Thur 10/27/2022 10:59:28 AM

221021 - Tijdlijn audiobestanden OMT-vergaderingenv0.2.docx

Goedemiddag |EXIEIN
Kan jij antwoord geven op de onderstaande vraag in de mail vanBE: (graag bestand in de bijlage niet verder verspreiden).
Hartelijke groet,

; JIEEM ce ninvws.ni>
Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 12:48

Aan: 5.1.20EEEREENEENvv. EEE)EXEc ins.
Onderwerp: FW: concept tijdlijn

5.1.2e

In de bijgevoegde tijdlijn staat deze passage:

@minvws.nl]
1468553

Van:

Op 23 mei 2022 heeft ambtelijk VWS contact opgenomen met ambtelijk RIVM om technisch overleg te voeren over de

beantwoording van de Kamervragen van Omtzigt, Westerveld e.a. (ingezonden 23 mei 2022, 2022210166).
Is het voor jullie mogelijk om vanmiddag of uiterlijk morgenochtend voor 11.00 uur uit te zoeken wie van VWS (functie + directie)

dit contact heeft opgenomen en met wie van het RIVM (functie + directie)? De vraag vloeit vooruit een reactie van op de

concept-brief die morgen om 12.00 uur in de tas van de Minister moet.

Veel dank alvast.

5.1.2e

512e51 2.1.28

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

@minvws.nl

@minvws.nl)

Van 5.1.2e

Verzonden: vrijdag 21 oktober 2022 17:49

Onderwerp: concept tijdlijn
Beste allen,
Zoals vanmiddag bij het overleg met besproken, treffen jullie bijgaand aan een 1° concept-versie van de door de heer

Omtzigt gevraagde tijdlijn.
Graag ontvang ik uiterlijk donderdag 27 oktober om 16.00 uur jullie reactie. Deze zal ik dan zsm verwerken zodat we op vrijdag
12.00 uur de weekendtas van de Minister halen.

Voor nu: een goed weekend gewenst.

Mobiel:

Email @minvws.nl)

5.1.2
e

5.1
.2e



1468554

07:43 «oT HE

E sep. 2022

Goedemiddag [8.1.20 vraag vanuit de

pSG. Heb jij scherp wat er is

gecommuniceerd over opnames van

het OMT en RIVM in de covidtijd? Zijn

er kamervragen/brieven over

beantwoord de afgelopen tijd? Is hier

misschien ergens een overzichtje van

te vinden?

Ha, deze vraag kreeg BIEL

Gaat om gelui

lk dacht dat jij hier meeste van zou

weten.

Ja, ik had ook al iemand van de

ondersteuning van de pSG en hem

beloofd dat ik het morgenochtend
voor hem uitzoek 15:33 4

Ok. Mooi, dat er al rechtstreeks

contact is,

Zou je EE mee willen nemen in de

mail.

Dan ziet ze dat het loopt.



a
- on err ines; ERE 4685565.1.2 51 %e

]

Cc: 512e| 512
From:

5.1.26 51a]
Sent: Fri 10/28/2022 9:09:34 AM

Subject: RE: FYI de volgende alinea over de beantwoording Kamervragen 23 mei zal ik sturen naar NC19

Received: Fri 10/28/2022 9:09:35 AM

Kamervragen Hotspot 240522

Dag collega’s,
Ik kan me vinden in onderstaande mits het om een specifieke vraagbeantwoording gaat. Ik heb bijvoorbeeld ook contact gehad

pa
en BEB zie bijlage.

van:[EXECEEED © iv.n>
Verzonden: vrijdag 28 oktober 2022 10:45

Onderwerp: RE: FYI de volgende alinea over de beantwoording Kamervragen 23 mei zal ik sturen naar NC19

Hi IEEE
Het klopt watje hieronder omschrijft. De kamervragen mbt CIb komen doorgaans bij mij binnen, ik zet ze

vervolgens uit bij de inhoudelijk betrokkenen en zorg dat ze tijdig weer naar VWS gaan. Ik heb voor deze vragen

contact gehad ne: TEE heeft ze beantwoord en tevens is er afstemming geweest met onze juridische
adviseurs over de beantwoording. 1k weet idd niet of EE nog verder afstemming heeft gehad met andere

collega’s of VWS collega’s over deze beantwoording.
Ik hoop dat dit zo voldoende informatie is.

Een technisch overleg heeft bij mijn weten niet plaatsgevonden, althans geen overleg met dat label. Ik denk dat de

term onderlinge afstemming beter voldoet.

Groeten,

Verzonden: vrijdag 28 oktober 2022 10:34

Aan: ¥
© minvws.nl>; ) minvws.nl>;

) minvws.nl>

cc: @rivm.nl>

Onderwerp: RE: FYI de volgende alinea over de beantwoording Kamervragen 23 mei zal ik sturen naar NC19

P.S. *aanpassen naar ‘onderlinge afstemming’

van: IEEE EES
Verzonden: vrijdag 28 oktober 2022 10:32

@ minvws.nl>; ) minvws.nl>;EEE:
) minvws.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: FYI de volgende alinea over de beantwoording Kamervragen 23 mei zal ik sturen naar NC19

Goedemorgen| EEEEERINNN --IESE
Dank voor jullie hulp met het achterhalen hoe de beantwoording van de Kamervragen van Omtzigt, Westerveld etc, van 23 mei jl. is

gegaan. Gezien de tijd ga ik deze met een slag om de arm alvast doorsturen naar[EE =~ NC-19. Ik kom tot een

volgende reconstructie:

Na wat rondbellen en mailen kom ik tot een volgende reconstructie. (sommige collega’s zijn op dit moment met verlof. Volgende

week zijn zij pas weer terug). Dus met een slag om de arm:

‘Technisch overleg’ is denk ik geen goede omschrijving van de afstemming die er heeft plaatsgevonden. Mijn suggestie zou zijn om

dat aan te passen naar

De Kamervragen zijn binnengekomen en verder uitgezet binnen VWS kern en het RIVM door[EE
). De vragen omtrent de hotspot en archivering is toen

beantwoord door [EEE ( . Bij het RIVM zijn de vragen toen binnengekomen bij 5.1.2e

). EXEY heeft het binnen het RIVM uitgezet. Beantwoording

is toen gedaan door [EE - ). De

beantwoorde Kamervragen zijn uiteindelijk de lijn in gedaan door [EER ).

Mogelijk is er intern nog verder afgestemd aangaande archivering en de hotspot binnen CIO Kern en binnen het RIVM. BE
kijkt binnen het RIVM nog naar de afstemming van meerdere Kamervragen). Maar in grote lijnen is dit hoe de

beantwoording is gedaan.

Hartelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e
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5
.
1
.
2
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1468557
To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]; EAE 5.1.2e @rivm.nl]
From:

Sent: Thur 10/20/2022 10:21:56 AM

Subject: RE: Nav vraag pSG inzake hotspot

Received: Thur 10/20/2022 10:21:57 AM

5.1.2e
,

5.1.2e van NC-19 gaat mee naar de TK. Samen met heeft zij een QA voorbereid. Denk dat zij al een

heel eind kunnen komen, maar het zou wel fijn zijn als je ook mee kunt kijken. RIVM heeft meegewerkt aan de brief die

gisteravond is verzonden. Het contact met het RIVM loopt via NC19 voor zover mij bekend.

Hartelijke groet,
jo

van:[EXECCSEo invwsnl>
Verzonden: donderdag 20 oktober 2022 12:07

@minvws.nl>

@minvws.ni>; | IGEEE HEE vm n>

Onderwerp: RE: Nav vraag pSG inzake hotspot

Ok, is het handig als ik daar op mee kijk? En ik neem aan dat het RIVM aangehaakt is?

Verzonden: donderdag 20 oktober 2022 10:50

Aan: 5.1.2e minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nav vraag pSG inzake hotspot
5.1.28

"

Pittige reacties inderdaad. Er wordt een QA voorbereid.

Hartelijke groet,

Verzonden: donderdag 20 oktober 2022 10:43

Aan: )REI© inv s.nl>
Onderwerp: RE: Nav vraag pSG inzake hotspot
KAMERLEDEN WILLEN 'OMT-TAPES' OPENBAAR | Gisteravond reageert een aantal Kamerleden (Agema (PVV) (bericht 1,

2), Hijink (SP) en Van Haga en Omtzigt) via Twitter op de Kamerbrief over audiobestanden van OMT-vergaderingen, ofwel de

#QOMT-tapes (zoals Agema ze noemt). Agema stelt dat minister Kuipers de Kamer verkeerd geinformeerd heeft, vindt dat de

audiobestanden openbaar gemaakt moeten worden en vraagt een debat aan. Kamerlid Hijink noemt het 'onbegrijpelijk' dat

minister Kuipers vasthoudt aan het 'protocol' dat opnames vernietigd moeten worden. "Dat maakt een goede reconstructie

onmogelijk." Belang van Nederland noemt het 'onbespreekbaar’ dat de audiobestanden 'geheim worden gehouden', ze zouden zo

snel mogelijk openbaar gemaakt moeten worden. Kamerlid Omtzigt noemt het een 'brisante late brief’. Hij herinnert eraan dat

minister Kuipers in debat met hem heeft beweerd dat de audiobestanden vernietigd zijn, terwijl het RIVM diezelfde dag zou

hebben gezegd dat dat niet zo is. Hij vervolgt: "Kuipers zegt ook: "Als ik juridisch op welke manier dan ook verplicht ben om die

adviezen op te vragen bij het OMT en het RIVM, dan zal ik dat moeten bezien. De beslisnota vertelt hem dat dat zo is."

Het gaat niet helemaal goed denk ik?
ysZe

Verzonden: woensdag 12 oktober 2022 19:26

5 minvws.nl>; )
@ minvws.nl>; : minvws.nl>

cel 3

.

5.1.28

5.1.2e

Onderwerp: RE: Nav vraag pSG inzake hotspot

HoiBEa
Super! Dankjewel voor dit overzicht.

OE
groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(wwwblackberry.com)

Datum: woensdag 12 okt. 2022 6:43 PN

|minvws .nl>,
1

(@minvws.nl>

Onderwerp: Nav vraag pSG inzake hotspot



Hierbij een overzicht van de stukken (deels uiteraard bekend), voor zover wij die hebben kunnen vinden, over OMT en
1468557

geluidsopnamen, die met de Kamer zijn gewisseld. Dit nav vraag van pSG hierover. Stukken zijn van 2022 (perioden: feb, april/mei
en oktober). Dit correspondeert ook met berichtgeving NOS: feb 2022 en april 2022. Daarvoor is ook op de NOS-site hierover niks

terug te vinden. (Zie ook: Ministerie beinviloedde OMT-adviezen | NOS)

Voor 2022 is op TK-site in stukken en verslagen van plenaire debatten 1 stuk te vinden over geheimhouding notulen, zie hieronder.

Verder wordt voor 2022 wel gesproken met de Kamer over de onafhankelijkheid van OMT en RIVM en openbaarmaking.

Mocht er meer vragen of andere informatie nodig zijn, dan horen we het graag.

Groet,

Stukken in 2022:

Plenair debat 16 februari 2022: Plenaire verslagen | Tweede Kamer der Staten-Generaal

Kamervragen 20 mei 2022: Antwoord op vragen van het lid Omtzigt over de geluidsopnames van de OMT-vergaderingen, die toch

blijken te bestaan.pdf

Kamervragen 24 mei 2022: Antwoord op vragen van het lid Omtzigt over de geluidsopnames van de OMT-vergaderingen, die toch

blijken te bestaan.pdf

Overzicht betaling overschrijden rechterlijke uitspraak 15 september: Overzicht per ministerie van rechterlijke uitspraken waarbij

een termijn is gezet en overschreden | Tweede Kamer der Staten-Generaal (Ministerie VWS Nummer rechterlijke uitspraak en link

202105166/1/A3 ECLI:NL:RVS:2021:2348 ECLI:NL:RVS:2021:2348, Raad van State, 202105166/1/A3 (rechtspraak.nl) Datum

indiening Wob-verzoeken 28 en 29 mei 2020 Betrokken partij Media (NOS en NTR) Inhoud Wob-verzoeken Het betreft 3 Woo-

verzoeken. Er wordt om openbaarmaking van informatie over het OMT, BAO, digitale middelen en besmettelijkheid van kinderen

verzocht. Omvang huidige dwangsom/hoeveel betaald Omvang € 45.000 (3 x € 15.000) € 0 betaald)
Plenair debat 24 mei 2022: Plenaire verslagen | Tweede Kamer der Staten-Generaal

Plenair debat 4 oktober 2022: Plenaire verslagen | Tweede Kamer der Staten-Generaal

Stukken voor 2022:

Plenair debat 14 oktober 2020: Plenaire verslagen | Tweede Kamer der Staten-Generaal

NMevrouw Van Kooten-Arissen (vKA):
Voorzitter, ik heb al mijn vragen opgespaard. Ik ben nog lang niet kiaar op dit punt.
De voorzitter:

Oh.

Mevrouw Van Kooten-Arissen (vKA):
Ik vind het heel raar. Neem bijvoorbeeld RTL. Er wordtgeen beslissing genomen over notulenvan het OMT, want die blijven blijkbaar geheim.
Minister De Jonge:

Klopt.
Mevrouw Van Kooten-Arissen (VKA):

En de adviezen van het bestuurlijk afstemmingsoverleg, het BAQ, zijn wel openbaar, maar de notulen dan weer niet. Vervolgens worden er heel veel documenten

opgestuurd, zoals ik al zei, die helemaal niet gevraagd zijn. En naar alle media precies hetzelfde, terwijl ze andere vragen hebben uitgezet en heel andere WOB-

verzoeken hebben gedaan. Ze krijgen dezelfde documenten van het ministerie opgestuurd. De minister kan dus niet volhouden dat hetgaat om eenvoudige WOB-
verzoeken waarin de documenten al openbaar waren. Het gaat in alle gevallen om heel andere, specifieke, delen van het coronabeleid waarovergewobd wordt. Die

Journalisten krijgen allemaal hetzelfde pakketje documenten waar ze niet om gevraagd hebben. Ik wil gewoon dat de minister antwoord geeft op mijn vraag. Hoe kan

dat?

Minister De Jonge:
Ik heb twee keer geprobeerd om dat antwoord te geven, maar dat vond u geen goed antwoord. Laat ik u dit antwoord geven. Wij vinden aflebei dat de WOB gewoon
moet worden nageleefd. We weten ook allemaal dat dit heel erg veel werk is in deze situatie. We willen ook allemaal niet de mensen die met de primaire
crisisbestrijding bezig zijn, lastigvallen met het reconstrueren van hun mailbox sinds maart. Zij moeten namelijk de crisis bestrijcden. We hebben daarom een heleboel

extra mensen aangenomen. Wat we moeten doen is een automatisering aanbrengen in alle zoekslagen die moeten worden gedaan in het kader van de WOB. Alle

documenten waar men recht op heeft op grond van de WOB komen gewoon naar buiten. Er is geen enkele reden, geen enkele wil en geen enkele intentie om dingen
achter te houden. Laten we niet op die manier een discussie erover hebben. We moeten gewoon zo transparant mogelijk zijn in het kader van de WOB. Dat is een.

Twee. Als journalisten daar vragen over hebben, moeten ze gewoon met het departement bellen. Dat lijkt mij handiger. Als ze het oneens zijn met een beslissing
kunnen ze zelfs naarde rechter op enig moment.
De voorzitter:

lk ga toch even een einde hieraan maken.

Minister De Jonge:
Volgens mij is dat de beste manier van handelen.

De voorzitter:

Het spijt me, maar het wordt een herhaling van vragen en een herhaling van antwoorden.

Mevrouw Van Kooten-Arissen (VKA):
Ik heb een nieuwe vraag.
De voorzitter:

Wat zegt u?
Mevrouw Van Kooten-Arissen (VKA):

Een nieuwe vraag, mijn laatste vraag. Op het moment datjournalisten naar de rechter gaan en het ministerie documenten naar hen heeft opgestuurd, hoe gebrekkig er

ook aan de vraag is voldaan die in het WOB-verzoek is gesteld, is er dus geen mogelijkheid meerom de minister te verwijten dat hij het WOB-verzoek niet heeft

uitgevoerd. Het is weliswaar gebrekkig, maar hij heeft het uitgevoerd. Het enige wat dus nog openstaat, is bezwaar en dat is een maanden- ofjarenlang proces.
Erkent de minister dat?

Minister De Jonge:
Dat weet ik helemaal niet. En met die intentie ben ik ook helemaal niet mijn werk aan het doen. Diejournalisten hebben recht op alle documenten op grond van de

WOB. Daar hebben wij een proces voor ingericht. Dat is heel erg arbeidsintensief, maar er wordt met man en macht aan gewerkt. Dat is wat ik erover kan zeggen.
De voorzitter:

Dat heeft u al twee, drie of vier keergezegd.
Minister De Jonge:

Er wordt geen enkele afweging gemaakt hoe zoiets in de rechtszaal uitpakt. Daar zijn we helemaal niet mee bezig. Wij zijn bezig om alle documenten naar buifen fe

Kruien die naar buiten moeten.

De voorzitter:



Dan kijk ik even rond. Ik zie mevrouw Van Esch, maar ik kijk tegelijkertijd naar de minister om te zien hoeveel vragen hij nog heeft. 1 468557
Minister De Jonge:

Null

De voorzitter:

Echt waar?

Minister De Jonge:
Tenminste, wat mij betreft. Volgens mij denkt mevrouw Van Esch daar anders over.



To: g arivm.nl]; ERE
] @rivm.nl]

1468568

Cc: @minvws.nl]; ] @minvwsni];IEE
(Sanneke) @minvws.nl]
From: )

Sent: Tue 5/24/2022 6:30:37 AM

Subject: Kamervragen Hotspot 240522

Received: Tue 5/24/2022 6:30:00 AM

Kamervragen Hotspot 240522 .docx

Notitie Corona (COVID-19 of SARS-CoV-2) als hotspot.pdf

an het lid Omtzigt over de geluidsopnames van de OMT-vergaderingen, die toch bliiken te bestaan.dot

sie)

Zie eerste document met de kamervragen en concept antwoorden. Vanaf vraag 5 is jullie input nodig. Graag vanochtend jullie
reactie.

Bijgevoegd twee relevante documenten (met dank aan |JEEIEN)-

Groet
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Ministerie van Binnenlandse Zaken en

Koninkrijksrelaties

T.a.v.: CIO Beraad Directoraat-Generaal

Overheidsorganisatie, CIO

Rijk
Ministerie van Binnenlandse

Zaken en Koninkrijksrelaties

Contactpersoon

Datum

12 maart 2020

Kenmerk
» .

2020-0000140087

N Ot {l e Corona (COVID-19 of SARS-CoV-2) als hotspot

Aanleiding

Op 11 maart 2020 heeft de directeur-generaal van de Wereldgezondheids-

organisatie de uitbraak van het nieuwe Coronavirus (ook wel COVID-19 of SARS-

CoV-2 genoemd) officieel uitgeroepen als een pandemie. Ook in Nederland zien

we veel maatschappelijke beroering en uitzonderlijk veel aandacht voor dit

onderwerp in de media. De Nederlandse Rijksoverheid voert een regierol en werkt

samen met allerlei organisaties om besmettingen te voorkomen en de gevolgen
van het nieuwe virus te beperken.

Probleemstelling
Een bijzondere gebeurtenis als deze wil de Rijksoverheid zorgvuldig vastleggen.
De selectielijsten bieden niet altijd de ruimte om alle relevante informatie over dit

onderwerp blijvend te bewaren. Door middel van een ‘hotspot’ bepaal je of te

vernietigen informatie naar aanleiding van een bijzondere gebeurtenis, een

incident of maatschappelijk debat toch in aanmerking komt voor eeuwige

bewaring. Elke zorgdrager zal op korte termijn voor zichzelf de afweging willen

maken of en welke informatie binnen het eigen verzorgingsgebied daarvoor in

aanmerking komt.

Advies

CIO Rijk adviseert, na overleg met het Nationaal Archief, de departementen om:

1. Kort te onderzoeken of alle relevante informatie ongeacht de vorm rond

dit onderwerp al wordt bewaard. Controleer met name of de

desbetreffende processen (of in een enkel geval: handelingen) al in de

huidige selectie-instrumenten! als te bewaren zijn gewaardeerd. Zo nee,

overweeg dan de volgende stap.

2. Het proces in te gaan om een hotspotlijst vast te stellen. Kijk hier kritisch

naar en ga hierover onderling het gesprek aan. Baken het dossier af.

Welke informatie is relevant? Vanaf welk moment werd dit onderwerp
voor het verzorgingsgebied van mijn zorgdrager belangrijk? Dit kan per

organisatie verschillen.

3. Inventariseer parallel aan punt 1 en 2 welke informatievoorzieningen voor

welke processen worden gebruikt. Vluchtige media als chatapps hebben

een belangrijke meerwaarde voor organisaties in deze crisis. Door het

werken op afstand zie je ook dat organisaties creatief gebruik maken van

1
selectielijst of basis selectie document
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Datum

12 maart 2020

Kenmerk

2020-0000140087

onbeheerde producten uit de markt. Gaan we de informatie die daar

wordt uitgewisseld bewaren en zo ja, hoe doen we dit dan?

Meer informatie

Handreiking Waardering en Selectie

https://www.nationaalarchief.nl/archiveren/kennisbank/handreiking-waardering-

en-selectie

Meer informatie over het maken van een hotspotlijst
https://www.nationaalarchief.nl/archiveren/kennisbank/hotspotlijst-maken

Overzicht van al vastgestelde hotspotlijsten
https://www.nationaalarchief.nl/archiveren/kennisbank/vastgestelde-

hotspotlijsten

Vragen?

Het Nationaal Archief kan ondersteuning verlenen indien er vragen zijn over de

methodiek rond het maken van een hotspotlijst e.d. Dat kan via het e-mailadres

BEEZ nationaalarchief.nl.

CIO Rijk kan advies leveren en partijen verbinden rond dit onderwerp. Neem

hiervoor contact op met de Vries IIE inbzk.nl
By Bel
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To: EET i vs ni)

Sent: ed 10/1 15.1

Subject: MVWS_V2_Brief aan Parlement TK 1038241.docxnh.docx

Received: Wed 10/19/2022 7:15:00 PM

MVWS V2 Brief aan Parlement TK 1038241.docxnh.docx

Dag [SARE

Zie nog twee onvolkomenheden (geel gearceerd).

Succes met de afronding en dank voor je hulp vanavond.

1478214



To: IEEo inv. [EEC vs 1476215

From: 5.1.2e

Sent: Sat 10/22/2022 6:40:44 AM

Subject: FW: kamervragen

Received: Sat 10/22/2022 6:40:00 AM

Vragen SP 2022220174.docx

Hor PEKIECE

Zie hieronder. Als jullie mogelijk aanvullende informatie hebben bij vraag 8, dan houd ik mij aanbevolen.

Dank alvast.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Email secretariaatNC19@minvws.nl)

Verzonden: zaterdag oktober 2022 08:28

Aan:

q Dminvws.nl>; ;

CC: @minvws.nl>; NIIEINGNGEEEEE> invws.nl>;
I ——— CT —— iM. N >;| size [cLUGUERE
Ls

Onderwerp: kamervragen

Inmiddels heeft de SP ook kamervragen gesteld over de casus “audiobestanden” (zie attachment). Ik heb een voorstel gedaan
voor wie welke vraag beantwoord. Bij veel vragen zullen we de teksten uit de kamerbrief nav het verzoek van dhr. Omtzigt
gebruiken (mede om te voorkomen dat er licht ontstaat tussen die kamerbrief en de antwoorden op de SP-vragen). Bij een

aantal vragen moeten we wel een antwoord formuleren.

IEE zouden jullie vrijdag 28 oktober deze concept-antwoorden bij en mij willen aanleveren?

Tot slot: we zullen de antwoorden (pas kunnen) afronden zodra de minister de kamerbrief heeft goedgekeurd (want dan kunnen

we de exacte teksten uit die kamerbrief waar nodig overnemen in de antwoorden op de kamervragen).

Veel succes.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Email secretariaatNC19 @minvws.nl)

5.1.2e
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